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Saltsjöbadens Villaägareförening 

 

Protokoll från styrelsemöte 

 

Datum: 20 februari 2023 kl 19:00 

Plats: Teams 

Närvarande: Ebba von Platen, Martin Sebesta, Björn Andersson 

 

1. Mötet öppnas 

Förklarade ordföranden mötet öppnat. 

 

2. Justeringspersoner 

Till justeringsperson valdes Björn Andersson. 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

4. Föregående protokoll 

Protokollet godkändes. 

 

5. Uppföljning av lokala planfrågor 

 

a. Saltsjöbaden Centrum 

Inga ytterligare nyheter. Styrelsen fortsätter bevaka frågan. 

 

b. Jaktvarvet 

Frågan var uppe i stadsbyggnadsnämnden i november 2022, och samrådsredogörelse har 

publicerats. Nämnden anser att planförslaget behöver arbetas om ordentligt på flera 

punkter gällande bl.a. föroreningar och förslagets skala. 

https://www.nacka.se/4ad1fe/contentassets/c8925b9e9f024ae4a630155aa11ea643/pro

tokollsutdrag.pdf 

Detta innebär sannolikt en fördröjning om flera månader upp till ett år. 

Styrelsen fortsätter bevaka frågan. 

 

c. Igelboda station 

Inga ytterligare nyheter. Styrelsen fortsätter bevaka frågan. 

 

d. Grand Hotel 

Inga ytterligare nyheter. Styrelsen fortsätter bevaka frågan. 

 

e. Sune Carlssons båtvarv 

Inga ytterligare nyheter. Styrelsen fortsätter bevaka frågan. 

 

https://www.nacka.se/4ad1fe/contentassets/c8925b9e9f024ae4a630155aa11ea643/protokollsutdrag.pdf
https://www.nacka.se/4ad1fe/contentassets/c8925b9e9f024ae4a630155aa11ea643/protokollsutdrag.pdf
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f. Neglinge Center 

Samråd har varit ute, planeringen fortsätter. 

 

g. Saltsjöbanan 

Enligt information ska ett planeringsbeslut tas under våren 2023. 

Det finns risk för att återläggningen av Saltsjöbanan till Slussen försenas ännu mer. 

Ordföranden ska ställa frågan till Trafikförvaltningen. 

Ersättningsbussarna fungerar dåligt. De verkar gå sönder ofta, och har betydligt sämre 

kapacitet under högtrafik. Det är också återkommande problem främst vid Tattby 

station, med påtaglig kapacitetsbrist vid skolavslut med lätt kaosartade situationer när 

alla elever ska åka hem. 

Finns möjlighet till direktbussar från Slussen till Solsidan samt Saltsjöbaden utan att åka 

av vid Fisksätra under eftermiddagens högtrafik? 

Ordföranden ska ställa fråga till Trafikförvaltningen även om detta. 

 

h. Industritomter vid Fågelhöjden 

Ordföranden söker mer information i ärendet. Dock kan det konstateras att ingen 

ansökan om bygglov ännu kommit in. 

 

i. Saltsjöbadens simhall 

Det nya projektet har erhållit tillstånd från mark- och miljödomstolen, och avtal är 

tecknat med PEAB för byggnationen. Planen är att nya badet ska vara färdigt sommaren 

2025. 

 

6. Övriga frågor 

 

a. Båtplatser i Saltsjöbaden 

Ordföranden har skickat förfrågan om en redovisning av kommunens analys på hur de 

ser på tillgången till båtplatser i Saltsjöbaden. Svar har inte erhållits ännu. 

 

b. Att rekrytera och behålla styrelseledamöter 

Anders Hallberg har begärt entledigande. Han sitter verksamhetsåret ut eftersom det är 

praxis. De som kan hitta nya ledamöter bör i första hand vara valberedningen, f.n. Anders 

Karlström, Anita Müllern Aspegren, med visst stöd av Peter Bladh. 

 

 

7. Årsmöte 2023 

Förslag på datum för årsmöte: tisdagen den 25 april, klockan 18:00.  

Kallelse bör gå ut i mitten på mars (förslag: vecka 11). 

Förslag på lokal: Neglinge skolas matsal alt Neglinge gård beroende på gäst/tema. (Björn kollar). 

Förslag på gäst/ämne: trygghets- och säkerhetsfrågor (Ebba kollar med polisen och ev 

kommunens tjänstemän) 

Ebba kollar de ekonomiska redogörelserna med kassören Anita. 

Ebba kontaktar valberedningen via Anita angående nya styrelseledamöter. 

 

 

8. Nästa möte 

Kommande möte äger rum måndagen den 20 februari kl 19:00, på Neglinge gård. 
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9. Mötet avslutas 

Avslutades mötet.  

 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

Martin Sebesta   Björn Andersson 


